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内容概要

　　梁志天（Steve Leung），香港十大顶尖设计师之一，拥有香港大学建筑学学士，城市规划硕士多
个显赫学历，积累了丰富的设计经验。
1997年创立了梁志天建筑师有限公司及梁志天设计有限公司。
《世界顶级室内设计师系列：梁志天55 25 15》是“世界顶级室内设计师系列”之一，收录了其的经典
作品。
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章节摘录

版权页：   插图：    Warm cherry, Silvabella and cream Coloured furnishings give the interior spaces an airy
ambience that is perfectly in tune with the seaside locale.Meanwhile, classical Italian accents such as Venetian
chandeliers and delicate Mouldings lend style and grace. Warm cherry, Silvabella and cream coloured furnishings
give the interior spaces an airy ambience that is perfectly in tune with the seaside locale.Meanwhile, classical Italian
accents such as Venetian chandeliers and delicate mouldings lend style and grace. The rear of the restaurant is VIP
dining room separated by a semi-trans-parent screen. Finished in beige and brown tones and with a hand painted
backdrop of the Tuscan countryside, it has the vibe of a country villa.An outdoor terrace adjacent to the entrance
lets diners enjoy alfresco dining just like they would under the Tuscan sun.
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编辑推荐

《世界顶级室内设计师系列:梁志天55,25,15(英文)》编辑推荐：梁志天（SteveLeung），香港十大顶尖
设计师之一，拥有香港大学建筑学学士，城市规划硕士多个显赫学历，积累了丰富的设计经验。
1997年创立了梁志天建筑师有限公司及梁志天设计有限公司。
这本《世界顶级室内设计师系列:梁志天55,25,15(英文)》是“世界顶级室内设计师系列”之一，收录了
其的经典作品。
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